



KENYATAAN SEBUT HARGA

Tawaran adalah dipelawa daripada kontraktor-kontraktor yang berdaftar dengan **Kementerian Kewangan Malaysia** yang pendaftarannya masih berkuatkuasa di bawah kod bidang berkenaan bagi menyertai sebut harga berikut :-

NO. SEBUT HARGA	TAJUK SEBUT HARGA	KELAYAKAN	LAWATAN TAPAK / TAKLIMAT
200-KM (KEW 5/11/SH/04/21)	<p>CADANGAN BAGI PERKHIDMATAN KERJA-KERJA SERVIS DAN PENYELENGGARAAN BULANAN SECARA BERJADUAL SISTEM PAIP DAN LOJI RAWATAN KUMBAHAN, KOLAM OKSIDASI, TANGKI SEPTIK DAN PERANGKAP LEMAK UNTUK TEMPOH TIGA (3) TAHUN DI UNIVERSITI TEKNOLOGI MARA (UiTM) MELAKA KAMPUS ALOR GAJAH.</p> <p>Harga Dokumen : RM50.00 Senaskah</p>	<p>130301 - PERALATAN SISTEM KUMBAHAN DAN AKSESORI</p> <p>221010 – KOLAM KUMBAHAN / SISA PERAWATAN / TALIAN PAIP / SESALUR</p> <p>DAN</p> <p>BERDAFTAR DENGAN SURUHANJAYA PERKHIDMATAN AIR NEGARA (SPAN) PERMIT IPA JENIS KELAS D – PEMBENTUNGAN atau KELAS E - DESLUDGING</p>	TIDAK DIWAJIBKAN

1. **Dokumen Sebut Harga**

Dokumen Meja Sebut Harga mula dipamer pada **28/09/2021** di **UNIT PEROLEHAN, PEJABAT BENDAHARI, UiTM CAWANGAN MELAKA, KAMPUS ALOR GAJAH**. Kaunter beroperasi dari **8.30** pagi sehingga **1.00** tengahari sahaja berdasarkan **Pengoperasian Pejabat Kerajaan Pelan Pemulihan Negara Fasa 2**.

2. Lawatan tapak adalah **TIDAK DIWAJIBKAN** sekiranya terdapat keperluan untuk lawatan tapak bagi mendapatkan maklumat lanjut, pihak syarikat boleh mengemukakan permohonan secara rasmi melalui email pada juliana985@uitm.edu.my (Pn. Juliana binti Karim, No. Telefon : 06-5582073) dalam tempoh iklan.

3. Dokumen Tawaran hanya boleh dibeli melalui **Janji Temu sahaja**. Janji Temu boleh dibuat melalui WhatsApp di **06-5582804** bermula dari Tarikh Iklan dikeluarkan di **UNIT PEROLEHAN, PEJABAT BENDAHARI, UiTM CAWANGAN MELAKA KAMPUS ALOR GAJAH** dengan menggunakan pembayaran tanpa tunai (**Kad Debit / Kad Kredit**) sahaja. Walaubagaimanapun, pembelian Dokumen adalah tertakluk mengikut operasi kaunter berdasarkan **Pengoperasian Pejabat Kerajaan Pelan Pemulihan Negara Fasa 2**.

4. Kontraktor-kontraktor perlu membawa bersama-sama **SALINAN SIJIL PENDAFTARAN KEMENTERIAN KEWANGAN** dalam kod bidang seperti di atas dan **SIJIL TARAF BUMIPUTERA** (jika bertaraf bumiputera) yang dikeluarkan oleh Kementerian Kewangan serta **SIJIL PENDAFTARAN DENGAN SURUHANJAYA PERKHIDMATAN AIR NEGARA (SPAN)** semasa mengambil dokumen sebut harga.

5. Dokumen Sebut Harga yang telah dilengkapkan hendaklah dimasukkan ke dalam Peti Sebut Harga di **UNIT PEROLEHAN, PEJABAT BENDAHARI, UiTM CAWANGAN MELAKA, KAMPUS ALOR GAJAH** dengan menulis nombor dan tajuk Sebut Harga di sebelah kiri atas di sampul tawaran berkenaan. Serahan Dokumen adalah melalui **Janji Temu sahaja** dan boleh dibuat melalui WhatsApp di **06-5582804** sebelum tarikh tutup Tawaran Sebut Harga.

6. Tawaran Sebut Harga akan ditutup pada **12/10/2021** jam **12.00 Tengahari**